
Protokoll för styrelsemöte GGI

Datum tis 22 nov 2022 Tid 19.30 

Närvarande; Ingrid Sjöström-Moen, Per Moen, Nils Wallmark, Yngve Pettersson, Susanne 
Rönnberg, Anette Rönnberg

 Mötets öppnande
Ingrid förklarar mötet öppnat

 Val av justerare
Susanne

 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

 Byastugan: 
Skivor för 8 fönster; materialet finns inte i Robertsfors, Yngve och Nisse fortsätter att jobba 
med detta
Uppsamlingsbricka; Nisse avvaktar till köket är klart
Dörrar på bakbron; dom är borta nu
Isolering av murhålet; Yngve avtalar tid med Per för att åtgärda detta
Saker på vagnen i hallen; grejorna är borttagna
Fönster på byastugan; lagas till våren, tas upp på sammanträdet i januari
Gungställningen vid byastugan; är borttagen

 Ekonomi
Inga större poster, varken utgifter eller inkomster ca 100 000 i kassan

 Stormötet
Intresset från byborna verkar lågt då få kom på detta stormöte kring älgslakteri.
Hur ska vi gå vidare? Nils och Per ordnar en träff med övriga jägare där det görs en enkel 
skiss på hur det skulle kunna se ut. Placering, höjd och bredd. Plåtklätt i likhet med gaveln 
på byastugan. Bo har gjort minnesanteckningar från stormötet som sätts in i GGI:s pärm.

 Ansvarsgrupperna, vad är aktuellt
Ingrid kontaktar de nya i byn och placerar in dem i lämpliga ansvarsgrupper. De nya bjuds 
på julmaten i dec.

 Verksamhet sen sist och kommande
Det blev ingen surströmmingsfest i höst pga brist på strömming.
Julbord den 3:e dec. Grupp 2 ansvarar, grupp 3 hjälper till.

 Grannsamverkan
Inget speciellt att meddela



 Bidrag och motprestationer
Kommunens driftsbidrag sökes årsvis. Ny mall från kommunen för detta presenteras. Per 
och Ingrid informerar om bidrag från Postkodstiftelsen, XL bygg och anläggningsbidrag från
Robertsfors kommun. Beslöts att söka bidrag från Postkodstiftelsen för ombyggnad av 
köket.
Per, Ingrid och Bo jobbar vidare med detta

 Busskurerna
Busskurerna är i mycket dåligt skick. Ingrid har pratat med kommunen om detta. De ska titta
på en lösning. Frågan tas upp på nytt i januari.

 Skrotinsamlinng
Påbörjad på nytt. Nisse kontaktar Sven om ett fat som ska ställas dit för småskrot, spikar 
m.m.

 Övriga frågor
Nästa sammanträde: onsdag 18 januari, årsmöte onsdag 15 februari
GGI bjöd på fika på detta sammanträde

_______________ __________________       _______________ 
Susanne Rönnberg Ingrid Sjöström-Moen        Per Moen
Justerare Ordförande                    Sekreterare


